
Referat fra styremøte/messengermøte 12. januar 2021 

 

Hvor: Messenger 

Tilstede: Charlotte Bjørno, Tom Bremnes, Gry Jeanette Jørgensen, Lilli 

Bergsjøbrenden og Christel Cyvin 

 

Sak 01/21: Årsmøtet. Vi ligger godt an, årsberetningene har kommet inn fra de 

fleste – mangler fra stevnekomiteen, kurs og rally. Det er en del jobb igjen på 

budsjettet og Anita G. skal se over til slutt. Nytt budsjett må lages for 2021.01. 

Munnbind og håndsprit må skaffes før møtet, mulig vi har igjen av begge deler 

etter høststevnet – det må sjekkes. Skal vi ha servering på årsmøtet blir det 

med strengt smittevern. 

I 2020 var det 304 betalende medlemmer i klubben, medlemsmassen har økt 

betraktelig siden 2019. Dette er veldig gledelig! 

Hallen blir egen sak på årsmøtet, eventuelt kan vi levere ut et 

informasjonsskriv.  

 

Sak 02/21: Status høststevnet 2021: Rally er nå lagt inn og i orden, LP er også 

på plass, men det er noe usikkert om vi får ha alle klasser begge dager. Lene 

skal snakke med en dame fra NKK om dette.  

Tom har hentet ut brukerveiledning for rallystevner, det er lurt om vi leser 

igjennom den. 

Hvor skal stevnet være – Fenstad? God og rimelig stevneplass. 

 

Sak 03/21: Agilitystevnet 15. og 16. mai: Nannestad hundeklubb har lørdagen 

og Eidsvoll hundeklubb har søndagen.  

Lene har vært i kontakt med Ørnulf i Nannestad hundeklubb som skal kurse 

noen av oss i data nærmere stevnet.  

 

Sak 04/21: Eventuelt: Hjemmesiden har blitt kjempebra!  



Neste møte blir også på messenger, 2. februar kl. 19. 

 

Ref. Christel Cyvin 

 

 


